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Gedurend.e dit verslagiaar vras het bestuur als vol-gt samengesteld:
H . v . d . l"ï euI en- vo o rzit t er, H . Bijlsrua- s ec rut ar1 s n {_. si ebenga- penningm e est er'
en J.v.d..B;;r"lp*lórsonrÍ.siérdsma en A'E'de vries leden'

Alv,reer is er een iaar verstrekenrgelukkig met bijna twee weken schaats-
pïeáierrdit in tegónstelling tot het vorige Jaar:^.

De jaarvergadering werd geËouden ?p 6 noïu*Ë"r i981 in'r Tropenfa-unarr'
d"ie bijgewooiá werd*d oor 3á leden-. 0"p deze vergadering zou afscheid ge-

nomen worden van de Hr. S.A.Pikeboei als bestuurslidtomda"t $eze zich
niet v,Ieer herkiesbaar stelde.Bijzond"er spijtig was het dan ook voor het
bestuur dat de Hr. pikeboer zonder naaài'ó kénnisgeving afwezig Yasrdaar
het bestuur hem een bokaái- a** wou bieden voor hát vele werk wat hij

- voor de club heeft -r""tiài.t .Deze werd hem dan ook op een ander t'ijdstip
aangebod*n,voo" de verka"t"-ÈeÀt,rursfunctj-e werd mei algehele stemmen

de Iír.A.E.deVries benoemd. IIa de,t"tgáánti-ng werd'en dia's en een film
vertcond, di-e tïaren g**árkt- doo" wjileí de I{i.Niidam.l{ierop kon men zLen

de bouw u"o*È"i-'clun[enouv* en de l]spret uit die jaren'
Op p4 november is er een delega.tie van het bestuur naar de ja-arverga-

dering o*rr-àà-noná va* ii"áiuÈE van Friestand in Leeuwarden geweest'

0p 1o d.ecember vrerd er ààn bestu,r"*oó.gadering gehoud.en.Hier werd he-

sloten oru een cassette-deck aan te schaïfen voór de muziek op de baa'n'

De voorzitter za1 ,i" verÀuur van het àlubgeUouvf op ?1:h iÏi3"1?mdat
d-ê Hr. Sleiffer te kennen had gegevenrdit [raag aan een ander te willen
overdragen
I'alf december deed koni-ng vrinter zijn intredergepaartl gaa-nde met vorst

en sneeu,lv.Door de Srote s[ueu*val was de haan-niet te gebruiken'
Op zaterdag 19 deceyber àou de baa-n met handkracht worden geschovent

maar dit $ías on:nogelijkromdat de sneeuvilaag her' ijs had bed"orven'Daarom

werd besloten om de baan te besproeien meI een Èeregeninstallatie'
Dit bteek na eenmaal niËt voldoànde te zijn ën daaron werd besl-oten om

ei,j-t de volgende dag te àerhalen.Op-maanclàg 21 december had de ijsclutr
- de beschikking over *u"'-ptáá[ttà*'b?*ra] ya* dit we1 ten ]"oËte gesaan

rran veel *o"téi* en vijf mensen die door het ijs waren gegaan'

1goensoag 2j dàcember werd er een wedstrijd georganiseerd voor kinderen
van led.en.De deelname viel hlervan iets tegen.Op donderdag 24 december
werd er een meÍsjes pupillen wed"strijd gehouden met 33 deelnemers ver-
deelt over e groópeni Oóor het succes ván deze wedstrijd Yerd er, be-
sloteÊ om ooX"*án'pupillen wedetijd te organiseren voor jongen{en wel op

zond.ag Z? december. 0p de deelnemerslijst-prijkten niet mÍnder daJ1 53
d.eelnemers- verdeelt over 2 groepen.Op-maaádagavond 28 december vond er
een wedstijà ;;;;-reo.en-àstaïettà plaàts.Hier hadden ztch 12 drietallen

lc:',"opgeggven; De uÍtslag was als volgd:
1e Eile gosterhof ,Rei-na de HeijrGatze Jan l{eida

2e Kees KooinanrMarijke DamnRinze Kramer

3e Sipke v.DijkrJatta DijkstrarHenk Bijlsma'

Na een mooie schaatsperj-ode viel op 29 december de dOOi in.
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0p maandag i1 januari was; de baan iiueer berijdbaarrna de nodige

problemen met de sneeuwsehuiver.Op dinsdagmiddag hj-eld de Albertine
Agnes School hardrijden voor schoolkinderen. stAvonds,werd de baan
verhuurd aan de personeelsvereniging _van Hainj e.S/oensdagmoï:gea hield
de Chr.Mavo met 45O leerlingen hun ijspret.stMiddags was, de kaartver-
koop voor de feestavonden.De kaarten voor Tropefauna waren in een mum
van tijd uitverkochtrVoor de fees,tavond van za.at Oord waren er nog ca.
5o kaarten aver.Denderd.agmiddag werd de baan verhuurt'aan de
st. JozefschoolrvrÍjdagrnorgen aa.n de L.E:A.0.en vr[jdagmiddag aan de
Comrnanderye
Zaterdagavond 16 januari wasr de eers'te f eestavond in zaal- rtoordtl

-{et-Fryske Krite Toneal uit Dokkum speelde ,,ït Erfskipttrwat bijzonder
in de smaak viel.Na het toneel werd er $og liezellig gèdanst met muziek
van, rrDe lrotetstr.Gelukkig badden ïue medewerking van vrijwilligersrzodat
de baan rs avonds ook geopend kon zijn.
- V*q zondag t/m woensdag kon er ï1og geÊchaatst wordenralhoewel het
heel ligt dooidermaar donderdag sloeg de dooi definitief toe.
Qp zat'erdag 2J januari vond. onze tweede feestavond plaats. Tn eenuitverkochte zaaL werd de prómiêre ges,peetd rr [Js: doaip dea?....]íea ! ft

door het nieuwe cabaretgezelschap uit Ora.ajewoud.IIet werd een groot
succesrwat beÊ.oond werd met een s:taand applaus.Daarna werd er tot
enkele uurtjes na twaalven gedans,t met muziek van het f'Susan Triotf.
41 met al was dit een zeer geslaagde feestavond.
Ook de derde feestavond j-n zaal rtTropenfaunaÍtop 6 februari was zeer

geslaagd,Het vertrouwde toneelgezelschap "Sljucht en RjuehtÍr uit
Giekerk speelde het stuk ïtDe Optochttt en de muziek werd die avond
verzorgd door het orkest ï!Cosyrt.
0p naandag 24 januari werd er een bezoek gebracht aan een vergadering

van de bond van ijsclubs van gewest Friesland.Op deze vergadering kwam
de nieuwe structuur van de K.N.S.B. uitvoerig aan de orde.Met grote
neerderheid werd deze structuur afgewezen (65 tegenrJ voor) o omdat
het gewest niet meer kan optreden als vertegenwoordiger van de ijsclubs.
Verder kwarn de contrlbutieaf,dracht aan de K.N.S.B, aan de orde.Deze
zal waarschijnlijk Í 1r75 per lid gaan bedragen voor het kor:aende jaar.
Deze voorstellen zull-en besproken word-en op de bijzondere vergadering
van de K,N.S.B.
In rnei werd er een brief ontvangenrdat de buitengevrone algemene

vergadering van de K,N.S.B. op í"2 juni is afgelastnnadat kenaj-s vras
genomen van de meningen van de verenSgi-ngen ontrent het structuur-
voorstel.Hieruit kan men afleidenndat het 100 jarig bestaan van de
K.N.S.B. niet vlekkeloos verloopt.
0p 7 oktober werd er een bestuursvergaderi-ng gehouden.

De penningmeester melde ondermeerrdat de feestavonden een ïlegatief
saldo hadden achtergelatenrmaar daar stond tegenoverrdat de verhuur
van het clubgebouw uitstekend was geweest.
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De feestavonden voor de komende win_ter zijn reeds rond.Op 15 jan.
za! rrït Huzumer Toanieltr optreden in trTropenfaunatr en de muziek zal-
verzorgd wordenirhet ftSuÊan Triotf .Op 29 ja,:r. wederom ffït Huzumer Toanielrl
in tf Tropenf aunartrmaar dan met muziek van de ïrGasbelstt 0F 12 f ebr. zal-
het toneelgezelschap ui-t Stiens voor ons optreden in zaàI ttoordrt en na
afloop dansen op de muziek van de ttQyisif,srstt.
Voorts kwam op deze vergadering het punt bestuursverkiezing aan

De heren J.Sierdsma en J,Peterson stelden zich niet herkiesbaar
hun leeftïd.
Uit het bovenstaande zal U z{jn geblekenrdat zowel zomerdag als winter-

dag bij de ijsclub ttOranjewoudttwel werk moet worden vemÍcht.Mede dankzij
de vele vrijwillige medewerkers kunnen we terugzien op een geslaagd jaar,

De secretari-s:

de orde.
wesens

voorzitter:


